
SZMK ülés tájékoztató 
 

Borosné Borbély Beáta beszámolója az évindulásról:  

 

 Köszönetet mond az udvarfelújítási munkálatokért, külön 

megköszönve Arató Andreának a munkáját, melyről a TV13 is 

beszámolt. 

https://www.facebook.com/tv13budapest/posts/pfbid0dAQFD

N7p3uVHEshzeDSxzjkQu4XbLdbDjtJDoCCmPZ7R1C85LMbrbhTG

ztQt6bQql 

 

 Ismerteti a nyári karbantartási munkálatokat: 

o repedések javítása 

o udvar felújítás 

o ablaktisztítás  

o táblák festése 

 Beszámol az iskolában történt személyi változásokról. A DÖK 

vezetője felső tagozaton Bartalos Balázs, alsó tagozaton Hudák 

Erika lett. 

 Tájékoztat a jelenleg futó és megnyert pályázatokról: 

Határtalanul pályázat is beadásra került  

 Ismerteti a várható éves programokat.  

 Beszámol a jelenlegi tanár -és tanuló létszámról. 

 Tájékoztat az iskolában működő szakkörökről, sportolási 

lehetőségekről: 

o Topi dance- tánc  

o Vitalitas SE-tánc 

o Karate 

o Pattanj SE-akrobatika 

o Erősítés, koordinációs gyakorlatok 

https://www.facebook.com/tv13budapest/posts/pfbid0dAQFDN7p3uVHEshzeDSxzjkQu4XbLdbDjtJDoCCmPZ7R1C85LMbrbhTGztQt6bQql
https://www.facebook.com/tv13budapest/posts/pfbid0dAQFDN7p3uVHEshzeDSxzjkQu4XbLdbDjtJDoCCmPZ7R1C85LMbrbhTGztQt6bQql
https://www.facebook.com/tv13budapest/posts/pfbid0dAQFDN7p3uVHEshzeDSxzjkQu4XbLdbDjtJDoCCmPZ7R1C85LMbrbhTGztQt6bQql


o Sportkör (felkészítés a kerületi iskolai versenyekre, házi 

bajnokságok szervezése) 

o Természettudományos szakkör (felsősöknek, szaktanárnál 

lehet jelentkezni) 

o Énekkar  

o Fischer Annie Zeneiskola kihelyezett tagozata (zongora, 

cselló, szolfézs, trombita, furulya) 

o Alsó tagozaton tehetséggondozás, versenyekre való 

felkészítés 

o Csatangol 

 

 Válaszol a feltett kérdésekre. 

 

Arató Andrea SZMK elnök beszámolója 

   

SZMK tag választás 

 Tájékoztat, hogy Breitner Katalin korábbi SZMK alelnök 

gyermekei elmentek az iskolából, így új alelnökre tesz javaslatot 

Tábori Anett személyében. 

 Móró Katalin a feltett kérdésre jelzi, hogy továbbra is vállalja az 

alelnöki posztot alsó tagozaton. 

 A jelenlévők egyhangúan megszavazzák az SZMK elnökségi 

tagokat, így Arató Andrea tölti be az SZMK elnöki posztját, Tábori 

Anett a felsős alelnöki, Móró Katalin az alsós alelnöki posztot. 

 

Udvarfelújítás 

 

 Beszámol a felújításról: a gyöngykavicsot felváltotta a műfű, 

rengeteg növény került beültetésre, a betonpályán kívül mindent 

megcsináltak, ennek a költsége kb. 50 millió Ft lenne. 



 Tájékoztat, hogy a következő 4 évben nem lesz udvarfelújítási 

pályázat, új finanszírozási lehetőségeket kell keresni. 

 Szükséges lenne tavasszal a padok és a kinti tanterem padjainak, 

asztalainak lefestésére, ebben a szülőktől kér segítséget 

 

Karácsonyi vásár 

 

 Idén is megrendezésre kerül a karácsonyi vásár december 11-én 

14 órától az ebédlőben. Az osztályok a bevételt külön gyűjtik, a 

legtöbb bevételt gyűjtő osztály oklevelet kap. 

 A vásár bevételéből a Pöttöm Pódium helyett egy mobil színpad 

beszerzését szeretnénk megvalósítani, melynek költsége 1,5 m 

Ft. 

 

Csatahajó Alapítvány 

 

 Szükség lenne a befizetések ösztönzésére. A javasolt befizetési 

összeg 10 ezer Ft tanévenként. 

 Az alapítvány sajnos még nem fogadhat 1%.os SZJA 

felajánlásokat. 

 Több szülő is jelezte, hogy ha van rá lehetőség, tárgyi 

adománnyal támogatná az iskolát pl. a tankonyhát. A jelenlévők 

kérik, hogy készüljön egy lista, hogy mire lenne szükség és ezt 

juttassuk el a szülőkhöz. 

 

 Szükség lenne további bevételek szerzésére, erre jó lehetőség 

lenne pl. alapítványi bál vagy alapítványi műsor szervezése. Most 

fut egy pályázat, ahol a RAM termét lehetne ilyen célra megkapni 

ingyenesen. 

 



Móró Katalin alelnök a karácsonyi vásárhoz kapcsolódóan kéri, hogy az 

osztályok jelezzenek vissza, hogy ki kíván részt venni a vásáron. 

Tájékoztat, hogy a vásáron nagy sikert arattak korábban a focikártyák, 

limonádé és popcorn, de a kézzel készített termékek is nagyon 

népszerűek, így szinte bármivel lehet készülni a vásárra.  

Javaslat: Az SZMK tagok jelzik, hogy fontos lenne az időbeli 

kommunikáció. Az SZMK Facebook és Google csoportban, ha kerül ki 

információ, azt az SZMK tagok saját osztályuk facebook csoportjaiban 

is tegyék közzé. 

Az SZMK megbeszélést követően a tagok a megújult iskolaudvart 

megtekintették és tájékoztatást kaptak a felújításról, valamint 

megbeszélték a további teendőket. 


